



# فهرس المحتويات

م	عنوان البحث	الصفحة
١	معوقات النشر العلمي لدى أعضاء هيئة التدريس بكلية البنات جامعة عين شمس ومقترحات التغلب عليها د. سحر مصطفى أحمد	١
٢	القيادة المُلهمة وعلاقتها بجودة الحياة الوظيفية لدى معلمي مدارس التعليم العام الحكومي بمحافظة الخرج د. علي بن مرزوق الغامدي	٤٧
٣	نسق القيم الإنسانية المفضلة لدى طلاب كلية التربية الأساسية في دولة الكويت د. حصة دغيشم محمد الدغيشم د. ناصر نزال سهو شداد الشمري	٨٩
٤	الهوية المهنية للمعلم وعلاقتها بالرغبة في ترك العمل بالتدريس والاحتراق المهني لدى معلمي المرحلتين الابتدائية والإعدادية بالأزهر الشريف د. محمد إبراهيم إسماعيل أبو الوفا د. عمر محمود أحمد عبدالله الجعدي	١٣٠
٥	فاعلية برنامج قائم على الأنشطة الحسية لتنمية بعض عمليات العلم الأساسية لدى طفل الروضة د. وفاء محمد سليمان عزالدين	١٨٩



# TABLE OF CONTENTS

	<b>Title</b>	<b>Page</b>
1	<b>Obstacles to Scholar Publishing among Faculty Members at the Faculty of Women, Ain Shams University and Proposals to Overcome them</b> <b>Dr. Sahar M. Ahmed</b>	1
2	<b>Inspirational leadership and its Relationship to the Quality of Work Life among Teachers in Public Education Schools in Al-Kharj Governorate</b> <b>Dr. Ali M. Alghamdi</b>	47
3	<b>Coordinate Preferred Human Values for College Students of the Basic Education in the State of Kuwait</b> <b>Dr. Hussah D. Al Deghaishem                      Dr. Nasser N. Al Shemmery</b>	89
4	<b>Teacher Professional Identity and its Relationship to Turnover Intention and Professional Burnout among Primary and Middle School Teachers at Al-Azhar Al-Sharif</b> <b>Dr. Mohammed I. Abulwafa                      Dr. Omar M. El-Jeady</b>	130
5	<b>The Effectiveness of Aprogram Based on Sensory Activities to Develop some Basic Scientific Processes in Kindergarten Child</b> <b>Dr. Wafaa M. Suleiman</b>	274